
Zápis 
z 1. zasedání Výboru pro regionální rozvoj Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje, 
 
konaného dne 19.01.2021 od 10:00 hod. v budově Regiocentra Nový Pivovar, Hradec 
Králové, zasedací místnost N2 906 – sál Jana Letzela (zastupitelstva). 

 

 
Přítomni:  dle prezenční listiny 

 
 
Omluveni:  Bc. Martina Benešová 
 
 
Nepřítomni:   dle prezenční listiny 

 
 
Přizváni:   Mgr. Martin Červíček, hejtman Královéhradeckého kraje 

Adam Valenta, člen Rady Královéhradeckého kraje 
Mgr. Ivana Kudrnáčová, vedoucí odboru regionálního rozvoje, grantů a 
dotací 
Ing. Lucie Rovenská, vedoucí oddělení regionálního rozvoje 
Ing. Bc. Miroslav Mejstřík, DiS, vedoucí oddělení krajských dotací 
Mgr. Petr Kamenický, oddělení regionálního rozvoje 

 
 
Hosté:  Adam Valenta, člen Rady Královéhradeckého kraje 
 

 

Program: 
 
1) Úvod – jednací řád výboru, představení členů výboru, usnášeníschopnost, schválení 

programu jednání, schválení přítomnosti hostů, schválení ověřovatele zápisu. 
2) Volba místopředsedy výboru. 
3) Termíny zasedání Výboru pro regionální rozvoj pro rok 2021. 
4) Projednání žádostí společnosti Královéhradecká labská o.p.s. 
5) Poskytnutí dotací na individuální účel - schválený rozpočet 2021.  
6) Dotační program 21RRDU3 (Program obnovy místních částí obcí). 
7) Hodnotící komise pro žádosti o dotaci podané do dotačního programu Program obnovy 

venkova a dotačních programů v oblasti Regionální rozvoj. 
8) Různé. 
9) Závěr. 

 

 

 

 

 



K bodu 1. 
Úvod – jednací řád výboru, představení členů výboru, usnášeníschopnost, schválení 
programu jednání, schválení přítomnosti hostů, schválení ověřovatele zápisu. 
 
Jednání zahájil a řídil předseda Výboru pro regionální rozvoj Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje Mgr. Jiří Škop. 
 
 
Přivítání přizvaných osob a hostů.  

Pan hejtman Mgr. Martin Červíček  
Pan radní Adam Valenta  
Členové výboru 

 
➢ Sdělení počtu přítomných členů výboru. 
 
➢ Předložení návrhu programu jednání VRR. 

 
➢ Schválení účasti přizvaných hostů:  

Mgr. Martin Červíček, hejtman Královéhradeckého kraje 
Adam Valenta, člen Rady Královéhradeckého kraje 
Mgr. Ivana Kudrnáčová, vedoucí odboru regionálního rozvoje, grantů a dotací 
Ing. Lucie Rovenská, vedoucí oddělení regionálního rozvoje 
Ing. Bc. Miroslav Mejstřík, DiS, vedoucí oddělení krajských dotací 
Mgr. Petr Kamenický, oddělení regionálního rozvoje 

 
 

➢ Schválení stálého hosta pro všechna zasedání výboru: 
Adam Valenta, člen Rady Královéhradeckého kraj 

  
  
➢ Schválení ověřovatele zápisu – Mgr. Tomáš Eichler 

 
 
USNESENÍ VRR/1/1/2021    
Výbor pro regionální rozvoj  
 
I. schvaluje 
1. program 1. jednání Výboru pro regionální rozvoj 
2. přítomnost hostů 
3. stálého hosta – člen Rady Královéhradeckého kraje Adam Valenta 
4. ověřovatele zápisu – Mgr. Tomáš Eichler 
 
Hlasování: 
Pro: 14 Proti:  0 Zdržel se:  0  

 

 

K bodu 2. 
Volba místopředsedy výboru. 
 
Na funkci místopředsedkyně výboru byla navržena členka výboru Mgr. Lucie Potůčková. 
Hlasováním všech přítomných členů výboru byla zvolena místopředsedkyní pro Výbor pro 
regionální rozvoj. 



USNESENÍ VRR/1/2/2021    
Výbor pro regionální rozvoj  
 
I. schvaluje 
člena Výboru pro regionální rozvoj paní Mgr. Lucii Potůčkovou na funkci místopředsedkyně 
výboru. 
 
Hlasování: 
Pro: 14 Proti:  0 Zdržel se:  0  

 
 
 
K bodu 3. 
Termíny zasedání Výboru pro regionální rozvoj (VRR) v roce 2021 – vazba na zasedání 

RK a ZK. 

Pravidelná jednání VRR – úterý, středa od 10:00 

Leden 2021 

1. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 19.01.2021 05.01.2021 11.01.2021 

RK 08.02.2021 28.01.2021 29.01.2021 

ZK 22.03.2021 25.02.2021 08.03.2021 

Místnost: Sál Jana Letzela – sál zastupitelstva  

 

Únor – Březen 2021 

2. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 23.02.2021 09.02.2021 15.02.2021 

RK 29.03., 12.04.,2021  18.03., 01.04.2021 19.03., 01.04.2021 

ZK 03.05.2021 01.04.2021 19.04.2021 

Místnost: Sál Jana Letzela – sál zastupitelstva  

 

Duben 2021 – výsledky hodnotící komise 

Pozn.: od 8:30 projednávání návrhu dot. titulů v rámci odvětví reg. rozvoje  

3. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 06.04.2021 23.03.2021 29.03.2021 

RK 12.04., 26.04.2021 01.04.,15.04.2021 01.04.,16.04.2021 

ZK 03.05., 21.06.2021 01.04., 27.05.2021 19.04., 07.06.2021 

Místnost: N2 903 Karla Čapka (rada-větší) 

 



Květen 2021 

4. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 18.05.2021 04.05.2021 10.05.2021 

RK 07.06.2021 27.05.2021 28.05.2021 

ZK 21.06.2021 27.05.2021 07.06.2021 

Místnost: N2 903 Karla Čapka (rada-větší) 

 

Červen 2021 – podmínky dotačních programů pro rok 2022 

5. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 22.06.2021 08.06.2021 14.06.2021 

RK 28.06., 12.07.2021 17.06., 01.07.2021 18.06., 02.07.2021 

ZK 13.09.2021 12.08.2021 30.08.2021 

Místnost: N2 903 Karla Čapka (rada-větší) 

 

Srpen 2021 

6. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 24.08.2021 10.08.2021 16.08.2021 

RK 06.09., 20.09.2021 26.08., 09.09.2021 27.08., 10.09.2021 

ZK 13.09.2021 12.08.2021 30.08.2021 

Místnost: Sál Jana Letzela -  sál zastupitelstva 

 

Říjen 2021 

7. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 05.10.2021 21.09.2021 27.09.2021 

RK 18.10.2021 07.10.2021 08.10.2021 

ZK 01.11.2021 07.10.2021 18.10.2021 

Místnost: P1 906 Albrechta z Valdštejna (krizová) 

 

 

 

 

 



Listopad 2021 

8. Termín zasedání Bod Materiál 

VRR 23.11.2021 09.11.2021 15.11.2021 

RK 22.11.2021 11.11.2021 12.11.2021 

ZK 06.12.2021 11.11.2021 22.11.2021 

Místnost: P1 905 Karla Poláčka 

Nelze předkládat materiály pro daný termín ZK. 

 
USNESENÍ VRR/1/3/2021    
Výbor pro regionální rozvoj 
 
I. projednal 
návrhy termínů zasedání Výboru pro regionální rozvoj na rok 2021. 
 
II. schvaluje 
termíny zasedání Výboru pro regionální rozvoj na rok 2021. 
 
Hlasování 
Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 

Slovo hejtmana Královéhradeckého kraje 

Pan hejtman Mgr. Martin Červíček, přivítal všechny členy výboru a požádal o vzájemnou 

spolupráci v průběhu volebního období 2020 – 2024. 

Hejtman seznámil členy výboru se současnou situací týkající se rozpočtu Královéhradeckého 

kraje – v prosinci byl schválen Zastupitelstvem KHK vyrovnaný rozpočet počítající s nižšími 

příjmy. Bylo nutné mimo jiné pokrátit cca 50 % finančních prostředků do krajských dotačních 

programů a individuálních dotací. Nejedená se o konečný stav. V případě dodatečných příjmů 

budou financovány jak zkrácené investiční záměry, tak i jednotlivé krajské dotační programy, 

popřípadě dodatečné podpory v rámci individuálních dotací. Již v první změně rozpočtu bude 

snaha doplnit dotační programy alespoň částečně (POV, podpora hasičů). 

Pan hejtman popsal vývoj situace ve zdravotnictví v rámci dosavadní epidemie Covid 19. 

Královéhradecký kraj je jedním z nejvíce zasaženým krajem co do počtu nakažených. 

Očkovací místa jsou připravena a jsou schopna tak jako doposud očkovat. V současné chvíli 

však chybí očkovací vakcína. Vakcíny v současné době chybí jak pro zdravotníky, tak pro 

osoby starší 80 let. Ke zlepšení v dodávce vakcíny by mohlo dojít v nadcházejících měsících. 

Bude snaha naočkovat cca 100tisíc obyvatel měsíčně.  

Poděkování pana radního Adama Valenty panu hejtmanovi za jeho slovo a předané informace. 

Reakce na slovo hejtmana: bylo by velmi dobré dostat ucelené informace ohledně aktuální 

situace v oblasti vakcinace mezi běžné občany, kteří v současné době hledají informace 

z různých zdrojů a tyto informace nejsou zcela jednotné.  

 



K bodu 4. 
Projednání žádostí společnosti Královéhradecká labská o.p.s. 
 
Podklady se žádostí společnosti Královéhradecká labská o.p.s. nebyly členům výboru zaslány, 
z důvodu ustanovení mimořádného zasedání Rady KHK k žádosti společnosti 
Královéhradecká labská o.p.s. v termínu 21.01.2021.  
 
Informace předala Mgr. Ivana Kudrnáčová – vedoucí odboru regionálního rozvoje, grantů a 
dotací a Adam Valenta – člen Rady KHK. 
 
Adam Valenta – pro kraj se nejedná o jednoduchou situaci. Kraj by měl své pohledávky 
vymáhat, avšak v tomto případě by případné vymáhání pohledávek mělo negativní dopady na 
celou společnost včetně všech členů (obce, města, …) 
 
 
Diskuse: 
Mgr. Jiří Škop vyzval členy k diskusi a vytvoření případného usnesení k tomuto bodu. 
Petr Jeništa – uvedl, že má velmi kladné zkušenosti s prací Královéhradecké labské o.p.s.. 
Společnost byla výborným koordinátorem rozvoje cyklostezek i do budoucna. V současné 
době v regionu chybí pro tuto činnost koordinátor. 
Mgr. Lucie Potůčková – uvedla, že cyklostrategie Královéhradeckého kraje v rámci výkonné 
realizační fáze neprobíhá a nerealizuje se. S úkony společnosti v minulosti byli spokojeni. 
V současné době spolupráce v území velmi chybí. Je otázkou, jak byla nastavena pravidla 
(zasmluvněna) ze strany kraje a zda došlo k reálné škodě. Důležité je také jak bude nadále 
pokračovat rozvoj cyklostrategie v kraji a jak budou pokračovat reálné práce v území.  
Mgr. Libor Mojžíš – položil dotaz: jak je to v současné době s novou cyklostrategií 
Královéhradeckého kraje. 
Mgr. Ivana Kudrnáčová – cyklostrategie na straně kraje spočívá především v zajištění 
marketingu. Natrasování, koordinace aj. zajišťovala do roku 2017 Královéhradecká labská 
o.p.s.  
Ing. Lucie Rovenská – pokračujeme dál v intencích cyklostrategie, tak jak je schválená. 
Stavíme na 4 základních páteřních cyklotrasách v KHK – tuto síť chce kraj do budoucna doplnit 
o prvky udržitelné mobility. Souvisí to i s připravovanou národní strategie udržitelné mobility. 
Mgr. Libor Mojžíš – upozornil, že nikdo ze starostů neví, že se tvoří nová cyklostrategie KHK. 
Je potřeba hledat odezvu v území. Tedy jaká poptávka v území na cyklostezky vůbec je. Je 
potřeba podpory výboru, aby byly požadavky z území zaneseny přímo v cyklostrategii a byly 
tak v souladu. 
Ing. Zdeněk Praus – je potřeba zapracovat do cyklostrategie nápojné trasy. Starostové jsou 
znalý svého území a vědí, kde je potřeba vybudovat další cyklostezky. Je potřeba 
cyklodopravu posunout v území dál.  
Dále se pan Praus dotázal: Královéhradecká labská o.p.s. se již řeší téměř 4 roky – jak 
pokročilo vyšetřování Policie ČR? Zmínil také zda by bylo možné, aby se v budoucnosti 
podílela na rozvoji cyklodopravy v kraji např. Krajská destinační společnost.  
Mgr. Lucie Potůčková – upozornila na možnost úpravy plánu cyklotras i v rámci cyklostrategie. 
Podobnou situace již paní starostka řešila a s pomocí společnosti Královéhradecké labské 
o.p.s. došlo ke změně. Za přínosné považuje informační setkání v rámci rozvoje cyklodopravy 
v kraji společně se všemi aktéry v území (ŘSD, povodní Labe, a další). 
Mgr. Ivana Kudrnáčová – činnost Královéhradecké labské o.p.s. chybí. Krajský 
cyklokoordinátor má na starosti marketingovou činnost, avšak chybí technický operativec, 
který by vykonával činnost v území. Odbor reg. rozvoje vyvine snahu koordinace mezi krajem, 
starostmi a dalšími aktéry v území v rámci rozvoje cyklodopravy. 
Ing. Lucie Rovenská – rozšíření cyklotras je možné. Je potřeba vydefinovat priority a úseky, 
které do cyklostrategie zahrnout nebo nezahrnout, neboť je na ni vázán dotační program.  
Mgr. Ivana Kudrnáčová – cyklodoprava je věc především regionálního rozvoje. S destinační 
společností se spolupracuje na marketingu v oblasti cyklodopravy. 



Mgr. Jan Balcar, Ph.D. – uvedl, že je zapotřebí, aby vše vytvářelo koncepci celkové 
cyklodopravy. Finanční nástroje jsou širší, nejen krajské. Pokud by vznikla koncepce kraje, 
měla by na ni navazovat koncepce místních akčních skupin – potenciál dalších finančních 
zdrojů. Je potřeba komunikovat s regiony a reagovat na jejich možnosti. Důležité je 
komunikovat i s dalšími aktéry v území, kterých se rozvoj cyklodopravy dotýká a zapojit je.  
Mgr. Tomáš Eichler – uvedl, že vnímá spokojenost všech, kteří se společností 
Královéhradecká labská o.p.s. spolupracovali. Kdo je tedy v této záležitosti v pozici 
postiženého a vznikla nějaká reálná škoda? Je někdo schopen v tuto chvíli říci, kde přesně 
vznikla chyba, tedy zda se jedná o administrativní pochybení nebo jiné závažnější pochybení? 
Na základě těchto informací by měl KHK zaujmout adekvátní postoj k dané situaci. Byla by 
škoda narušit špatným rozhodnutím fungující tým, který vykonával svou činnost pro 
Královéhradeckou labskou o.p.s..    
Mgr. Ivana Kudrnáčová – v tuto chvíli se jako poškozený jeví Královéhradecký kraj. Policie 
stále vede vyšetřování na základě trestního oznámení ze strany soukromé osoby. Z protokolů 
veřejnosprávní a daňové kontroly vyplývá, že nebylo prokázáno účelné, hospodárné, efektivní 
využití finančních prostředků. V území je potvrzeno, že práce byly provedeny, ale nejsou 
vykázány ve formě výkazů práce. Projekční práce byly projektovány, tedy odvedeny 
společností Highway design, s.r.o., ale nebylo prokázáno řádné vysoutěžení a podání zakázky 
právě této společnosti. 
Adam Valenta – doplnil informace k policejnímu řízení. Je těžké odhadovat, kdy bude řízení 
ukončeno s nějakými konkrétními závěry. V tuto chvíli je kraj v daném řízení jako poškozená 
strana. V rámci řízení se doposud objevila další trestní oznámení. Kraj nyní nemůže danou 
záležitost zcela uzavřít. Majetkem společnosti jsou samotné cyklostezky se složitými 
majetkoprávními vztahy. 
Mgr. Tomáš Eichler – se dotázal, zda má Rada KHK k dispozici na jednání dne 21.01.2021 
nějaké právní stanovisko a další podpůrné podklady?  
Adam Valenta – vše bude projednáváno dne 21.01.2021. Na právním stanovisku se pracuje a 
posuzuje se z více stran. Dále nastínil možnosti řešení ze strany KHK ve spojitosti 
s probíhajícím šetřením Policie ČR.  
Ing. Zdeněk Praus – na základě podkladových materiálů z předešlého volebního období 
zhodnotil danou situaci. Navrhl zamítnutí žádosti o prominutí vyměřené pokuty pro společnost 
Královéhradecká labská o.p.s..  
Dále doplnil, že chybí celokrajská koordinace v cyklodopravě. Finanční zdroje lze získávat 
z různých zdrojů. Nyní je potřeba do cyklostrategie začleněnit i malé cyklotrasy, které by 
navazovaly na nadregionální trasy. 
Mgr. Lucie Potůčková – v rámci rozvoje cyklodopravy již není čas čekat na šetření Policie ČR, 
ale je potřeba dále se podílet na rozvoji cyklodopravy v kraji. Je potřeba cyklostrategii posouvat 
dál. Co se týká cestovního ruchu bude probíhat příprava programu rozvoje cestovního ruchu. 
Bylo by dobré tento program koordinovat s cyklostrategií KHK, aby oba dokumenty vznikaly 
paralelně ve vzájemné harmonii. Kraj se musí nyní postavit za práce v terénu, tedy 
zakomponovat záměry do svých strategií.  
Mgr. Jan Balcar, Ph.D. – je potřeba se soustředit na všechny aspekty rozvoje cyklodopravy. 
 
 
USNESENÍ VRRCR/1/4/2021    
Výbor pro regionální rozvoj  
 
I. bere na vědomí 
aktuální informace související se společností Královéhradecká labská o.p.s. 
 
Hlasování 
Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

 



K bodu 5. 
Poskytnutí dotací na individuální účel - schválený rozpočet 2021. 
 
Informace předala Ing. Lucie Rovenská a Mgr. Petr Kamenický: oddělení regionálního rozvoje. 
 
V souladu se Zásadami pro poskytování dotací a darů z rozpočtu Královéhradeckého kraje 
byly předloženy k projednání žádosti o poskytnutí dotací z rozpočtu Královéhradeckého kraje 
na individuální účel. 
Jednalo se o projekty, na které byly žádosti podány do 11.1.2021 a dle  Příkazu KÚ č.53 
(Příkaz pro zpracování dotačního programu a administraci žádostí o poskytnutí dotace nebo 
daru)  jsou administrovány prostřednictvím odboru regionálního rozvoje, grantů a dotací.  
 
Uvedené projekty spadají převážně do oblasti regionálního rozvoje a jedná se o každoročně 
opakovanou podporu na základě uzavřených smluv, memorand a závazků kraje. 
 
Výše dotací je navržena dle požadovaných částek, vychází z částek obdobných dotací 
v loňském roce, s ohledem na rozpočtové možnosti. 
 
Mgr. Libor Mojžíš se dotázal na povahu lázeňského města Náchod.  
Ing. Lucie Rovenská uvedla, že i přesto, že v Náchodě lázeňská činnost neprobíhá je město 
součástí memoranda a snaží se lázeňskou činnost v současné době ve městě obnovit. 
 
Dotaz na žádost o podporu akce Dožínek 2021 Regionální agrární komory KHK.  
Zde bude podpořeno v případě realizace akce.  
 

 
USNESENÍ VRR/1/5/2021    
Výbor pro regionální rozvoj  
 
I. doporučuje 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit poskytnutí dotací na individuální účel ve výši 
dle přiloženého přehledu na projekty s opakovanou každoroční podporou, vyplývající z 
uzavřených smluv, memorand a závazků kraje. 
 
Hlasování 
Pro: 13 Proti: 0 Zdržel se: 1 
 

 

K bodu 6. 
Dotační program 21RRDU3 (Program obnovy místních částí obcí). 
 
Informace předal Ing., Bc. Miroslav Mejstřík, Dis.: vedoucí oddělení krajských dotací. 
 
 
Na základě Zásad pro poskytování dotací a darů z rozpočtu Královéhradeckého kraje a 
Příkazu č. 53 ředitelky Krajského úřadu předložilo oddělení krajských dotací, po prodiskutování 
s oddělením regionálního rozvoje k projednání dotační program 21RRDU3 (Program obnovy 
místních částí obcí). Dotační program „Program obnovy místních částí obcí“ byl poprvé 
realizován pro rok 2019. Vznikl na základě výzvy zástupců některých měst Královéhradeckého 
kraje, s více než 3 000 obyvateli, adresované Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje. Jedná 
se o města, která v rámci svých místních částí musejí spravovat i území „venkovského 
charakteru“. Pokud by takovéto území bylo samostatnou obcí, pak by na realizaci projektů na 
tomto území bylo možné požádat Královéhradecký kraj o dotaci v rámci dotačního programu 



Program obnovy venkova. Aby bylo možné podpořit z rozpočtu Královéhradeckého kraje 
projekty realizované v místních částech měst s 3 000 až 10 000 obyvateli, mající na svém 
území místní části, vznikl dotační program „Program obnovy místních částí obcí“, který je 
„analogií“ k dotačnímu programu Program obnovy venkova (určeného pro obce do 3 000 
obyvatel), oproti kterému obsahuje jen 2 účely, jež byly ze strany žadatelů nejvíce poptávány.   
 
 
Diskuse:  
Mgr. Lucie Potůčková – se dotázala, jak byl tento program v minulosti využíván. 
Odpověděl Ing., Bc. Miroslav Mejstřík, DiS.  – v roce 2020 požádalo 14 subjektů a všichni byli 
podpořeny, alokace byla 8 milionů. Nyní jsou to 3 miliony, ale bude snaha daný program 
dosaturovat II. změnou rozpočtu KHK, pokud to bude možné. 
Mgr. Petr Sobotka – dotázal se kdo je oprávněným žadatelem tohoto dotačního programu. 
Odpověď: Ing., Bc. Miroslav Mejstřík, DiS. – města 3 – 10 tisíc obyvatel. 
Mgr. Libor Mojžíš – uvedl, že nepovažuje tento program za důležitý, a to i vzhledem ke krácení 
jiných dotačních programů. 
Ing. Zdeněk Praus  -  uvedl, že předchozí výbor daný program neodsouhlasil. Důvodem návrhu 
zrušení tohoto programu byla využitelná částka. Poměr rozdělovaných prostředků převyšoval 
na jednoho obyvatele místních částí částku na jednoho obyvatele v rámci POV.  
Petr Jeništa – doplnil, zda má smysl tento program vzhledem k dnešní době a potřebám této 
doby v tak malém rozsahu vyhlašovat. Prostředky by měli být využity efektivněji. 
Mgr. Lucie Potůčková – navázala na rozvahu přerozdělování finančních prostředků v rámci 
dotačních programů. Je potřeba se zaměřit na podporu strategických věcí. Není efektivní 
drobit finanční prostředky. 
 
 
USNESENÍ VRR/1/6/2021    
Výbor pro regionální rozvoj  
 
I. projednal 
návrh dotačního programu 21RRDU3 (Program obnovy místních částí obcí). 
 
II. doporučuje 
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje dotační program 21RRU3 (Program obnovy místních 
částí obcí) schválit. 
 
Hlasování 
Pro: 11 Proti: 0 Zdržel se: 2 
 
Pozn.: před hlasováním v bodě 6 odešel z jednání pan Ing. Zdeněk Praus (počet členů 13). 

 

 

K bodu 7.  
Hodnotící komise pro žádosti o dotaci podané do dotačního programu Program obnovy 
venkova a dotačních programů v oblasti Regionální rozvoj. 
 
Informace předal Ing., Bc. Miroslav Mejstřík, Dis.: vedoucí oddělení krajských dotací. 

Projednání návrhu nominací na ustanovení hodnotící komise do dotačního programu Program 
obnovy venkova a dotační programy v oblasti Regionálního rozvoje. 

 
Komise do dotačního programu v oblasti Regionálního rozvoje 



Termín:   23.03.2021 od 10:00 
Složení komise:  Mgr. Jan Balcar, Ph.D., Mgr. Tomáš Eichler, Darina Kricnarová, MBA, 

Mgr. Petr Sobotka, Mgr. Jiří Škop  
Náhradníci:   Pavel Volk, Jiří Tojnar 

 
Komise do dotačního programu Program obnovy venkova 
Termín:   25.03.2021 od 10:00 
Složení komise: Mgr. Libor Mojžíš, Petr Jeništa, Mgr. Lucie Potůčková, Ing. Pavel 

Dvořáček  
Náhradníci: brig. gen. Ing. František Mencl, Ing. Jan Jarolím 
 
 

USNESENÍ VRR/1/7/2021    
Výbor pro regionální rozvoj 
 
I. projednal 
návrh na hodnotící komise pro žádosti o dotaci podané do dotačního programu Program 
obnovy venkova a dotačních programů v oblasti Regionální rozvoj. 
 
 
Hlasování 
Pro: 12 Proti:  0 Zdržel se: 0 
 
Před hlasování v bodu 7 odešel z jednání Ing. Jan Jarolím (počet členů 12). 

 

K bodu 8. 

Různé  

 

Výbor navrhl v rámci projednávání programu 1. zasedání Výboru pro regionální rozvoj 

následující usnesení, která by měla vést k efektivnímu nakládání s veřejnými prostředky, tak 

aby byly podporovány smysluplné a významné projekty s reálným dopadem do území. 

 

Úkol:  na termín III. Zasedání VRR připravit návrh podmínek jednotlivých dotačních titulů - 

odvětví regionálního rozvoje. 

Pozn.: bude projednáváno 06.04.2021 od 8:30 před III. zasedáním výboru. 

USNESENÍ VRR/1/8/2021    
Výbor pro regionální rozvoj 
 

I. žádá 

člena rady KHK Adama Valentu, gestora pro oblast regionálního rozvoje, evropských grantů a 

dotací o zajištění zapojení obcí, dobrovolných svazků, MAS, a dalších subjektů participujících 

na rozvoji cyklodopravy v kraji do přípravy nové cyklostrategie Královéhradeckého kraje. 

 

 

II. doporučuje 

orgánům Královéhradeckého kraje zapojit obce, dobrovolné svazky, MAS, a další subjekty 

participující na rozvoji cyklodopravy v kraji do přípravy nové cyklostrategie Královéhradeckého 

kraje. 

 



III. doporučuje 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje pro další dotační období 2022 zdůraznit u dotačních 

programů provazbu na strategické záměry nadregionálního významu tak, aby naplňovaly 

Strategii rozvoje Královéhradeckého kraje. 

 

IV. žádá 

orgány Královéhradeckého kraje v rámci přípravy dotačních programů pro období 2022 

přehodnotit stávající podmínky a kritéria hodnocení. 

 

V. žádá 

odbor regionálního rozvoje, grantů a dotací o návrh změn a podmínek u dotačních programů 

připravovaných pro dotační období 2022. 

 

Hlasování 

Pro: 12 Proti:  0 Zdržel se: 0 

 

 

 

 

K bodu 9. 

Závěr 

 

Předseda poděkoval členům výboru za účast na I. zasedání výboru a vzhledem k tomu, že 

byly vyčerpány všechny body programu, v čase 12:43 jednání ukončil. 

 

 

II. zasedání Výboru pro regionální rozvoj se uskuteční dne 23.02.2021 v zasedání místnosti 

Sál Jana Letzela (zastupitelstva) od 10:00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Tomáš Eichler      Mgr. Jiří Škop 
  ověřovatel zápisu                předseda výboru 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápis sepsala: Monika Líkařová 


